
„ČESKÁ REPUBLIKA NA 1. MÍSTĚ !!!
Pronárodní mírotvůrce Ladislav Vrabel,
expremiér Paroubek, Vladimíra Vítová,
Lubomír Volný a další národní politici a
dějatelé burcovali protivládní demonstranty
na sobotním Václaváku
- CZ24 News | 7. května 2023

ČESKO: Na Václavském náměstí se v sobotu konala protivládní demonstrace Plán Česká
republika na 1. místě. Pořadatelem je Ladislav Vrabel. Vystoupil  i Jiří Paroubek, Kateřina
Konečná nebo Lubomír Volný. Situace v České republice je podle Vrabela a jeho úvodní řeči
horší než před rokem, zmínil své nedávné odsouzení. Stejně tak je za své politické názory
trestně stíhaná další stovka lidí, připomněl Vrabel. Dav skanduje: „Hanba!

Od 14:00 hodin se konala na Václavském náměstí protivládní demonstrace s názvem Plán Česká
republika na 1. místě. Demonstraci zorganizoval pořadatel protivládních demonstrací Ladislav
Vrabel. Vystoupit má profesor Petr Staněk, bývalý Předseda vlády České republiky Jiří Paroubek,
bývalý český politik Jan Kavan, europoslankyně Kateřina Konečná i bývalý poslanec Lubomír Volný a
další. Již v předvečer demonstrace Vrabel na Facebooku avizoval, že hlavním tématem demonstrace
bude mír a svoboda slova.

„Děkujeme moc, že jste všichni přijeli!“ pozdravil dav Ladislav Vrabel šest minut po druhé hodině
odpoledne. Na pódiu vedle něj stojí spolu moderátoři demonstrace paní Katarína Boková,
zakladatelka skupiny Matky pro mír na Slovensku, a majitel internetové televize TV Bureš – Petr
Bureš. Lidé v davu třímají české vlajky i vlajky KSČM.

Demonstraci chtěl Vrabel zahájit zdůvodněním, proč se dnes lidé na této akci setkali. Než stihl

https://cz24.news/ceska-republika-na-1-miste-pronarodni-mirotvurce-ladislav-vrabel-expremier-paroubek-vladimira-vitova-lubomir-volny-a-dalsi-narodni-politici-a-dejatele-burcovali-protivladni-demonstran/
https://cz24.news/ceska-republika-na-1-miste-pronarodni-mirotvurce-ladislav-vrabel-expremier-paroubek-vladimira-vitova-lubomir-volny-a-dalsi-narodni-politici-a-dejatele-burcovali-protivladni-demonstran/
https://cz24.news/ceska-republika-na-1-miste-pronarodni-mirotvurce-ladislav-vrabel-expremier-paroubek-vladimira-vitova-lubomir-volny-a-dalsi-narodni-politici-a-dejatele-burcovali-protivladni-demonstran/
https://cz24.news/ceska-republika-na-1-miste-pronarodni-mirotvurce-ladislav-vrabel-expremier-paroubek-vladimira-vitova-lubomir-volny-a-dalsi-narodni-politici-a-dejatele-burcovali-protivladni-demonstran/
https://cz24.news/ceska-republika-na-1-miste-pronarodni-mirotvurce-ladislav-vrabel-expremier-paroubek-vladimira-vitova-lubomir-volny-a-dalsi-narodni-politici-a-dejatele-burcovali-protivladni-demonstran/
https://cz24.news/ceska-republika-na-1-miste-pronarodni-mirotvurce-ladislav-vrabel-expremier-paroubek-vladimira-vitova-lubomir-volny-a-dalsi-narodni-politici-a-dejatele-burcovali-protivladni-demonstran/


promluvit, z davu se ozvalo: „Šel jsem náhodou kolem!“, v připomnění březnové demonstrace a
kauzy kolem děkana Národohospodářské fakulty Vysoké školy ekonomické.

Vrabel se nenechal vyrušit a zavzpomínal na první demonstraci, kterou před rokem společně se svou
manželkou organizoval na Náměstí republiky. Tehdy se dle jeho slov všichni báli mluvit a bylo jim
vyhrožováno vězením, pokud by ve válce podporovali Rusko. Situaci při současném druhém ročníku
demonstrace považuje za tíživější. „Situace ve společnosti je mnohem horší, než byla před rokem.
Situace je taková, že stovka lidí je dnes trestně stíhaná za své politické názory. Za tu dobu jsme
uspořádali několik demonstrací, na což režim reagoval tak, že Ministerstvo vnitra založilo speciální
skupinu KRIT (Krizový informační tým). Studovaní psychologové vymysleli, jak dehonestovat jak moji
osobu, tak lidi okolo. Jakým způsoben o nás mají špatně psát média a jakým způsobem o nás špatně
mají mluvit politici,“ řekl Vrabel.

Je tady snaha o zastrašování a dehonestaci lidí, kteří se ozývají,“ prohlásil Vrabel a připomněl i své
nedávné odsouzení. „Byl jsem odsouzený za to, že jsem varoval před válkou. Státní zástupkyně mě
obžalovala z něčeho, co jsem neřekl, a soudce mě odsoudil za něco jiného, co jsem taky neřekl,“
vysvětlil a považuje to za příhodnou ukázku fungování stávajícího režimu České republiky. Publikum
začalo skandovat: „Hanba! Hanba! Hanba!“

„Chci ukázat a říct, že ten současný režim v dnešní době je mnohem horší, než byl ten minulý
předtím, než se rozpadl. Lidé mají strach,“ pokračoval Vrabel ve vystoupení. Dav, který přišel
protestovat proti vstupu cizích vojsk na české území, Ladislav Vrabel označil za elitu národa a děkuje
jim. „Jste pro mě největší hrdinové tohoto národa,“ skládá jim poklonu.

Vladimíra Vítová

Za to budete trestně stíhaná, hodnotil Vrabel projev řečnice z Václaváku. Co řekla?

Předsedkyně spolku Českého mírového fóra Vladimíra Vítová na demonstraci Česká
republika na 1. místě přednesla tři požadavky českých občanů na vládu. Mezi tyto
požadavky patří: mír, podniknutí kroků k vystoupení z EU a NATO a vystoupení z
Bukurešťské devítky. Organizátor demonstrace Ladislav Vrabel po skončení vystoupení
Vítové s vtipem zmínil, že za tento projev bude pravděpodobně trestně stíhaná.

„Hlavním heslem dnešní demonstrace jsou dvě slova: mír a svoboda. Avšak formální občanské
svobody nemají vůbec žádnou cenu pro člověka, který trpí nouzí, útlakem, vyhrožováním a
vykořisťováním,“ započala své vystoupení na demonstraci Česká republika na 1. místě předsedkyně
spolku Českého mírového fóra a předsedkyně politické strany Aliance národních sil Vladimíra Vítová.
Podle ní je nyní ve vládním kurzu opak svobody, a to donucování.

„Vláda a parlament se nás za pomoci ekonomického tlaku, médií, policie a soudu snaží donutit
k tomu, abychom měli strach svobodně projevit svoji vůli a svoje názory,“ řekla Vítová. Vláda si
přeje, aby se čeští občané báli.

Vítová davu poslouchajících lidí na Václavském náměstí přednesla tři požadavky na vládu Petra
Fialy. „Požadujeme, aby naše vláda a parlament podporovaly mír – ne válku,“ přednesla davu první z
požadavků. „Nyní, v rámci totálního úpadku kultury a lidství, je to však zesměšňováno, stejně jako
vše pravdivé a jako vše vznešené,“ dodala.

Druhým požadavkem je vystoupení České republiky z Evropské unie a NATO. „My zde přítomní,
požadujeme okamžité podniknutí kroků k co nejrychlejšímu vystoupení z Evropské unie a z NATO,



které jsou vzájemně personálně, organizačně a finančně propojeny,“ prohlásila. Na základě
odborných analýz vnějších i vnitřních bezpečnostních hrozeb je dle slov Vítové prokazatelné, že
členství České republiky v NATO a Evropské unii je hrozbou pro Českou republiku.

V rámci třetího požadavku Vítová zmiňuje uskupení zvané Bukurešťská devítka, která dle jejích slov
vznikla za zády občanů České republiky. To je označení pro skupinu devíti zemí nacházejících se ve
východní Evropě, která vznikla v roce 2015. Skupina zahrnuje Rumunsko, Bulharsko, Česko,
Slovensko, Estonsko, Litvu, Lotyšsko, Maďarsko a Polsko. Hlavním cílem iniciativy bylo posílit
regionální spolupráci, zvýšit ekonomický růst, podporovat energetickou bezpečnost a zlepšovat
infrastrukturu. Vytvoření uskupení bylo i důsledkem ruské anexe Krymu v roce 2014. Státy B9 se 25.
února 2022 vzhledem k ruské invazi na Ukrajinu sešly s předsedkyní Evropské komise Ursulou von
der Leyenovou. Podle Vítové mají státy této skupiny být v rámci NATO poslány do bojů proti Ruské
federaci a poskytnout na obranu Ukrajiny i vojenské prostředky.

„Bukurešťská devítka ochotných vznikla jen proto, aby NATO samo nemuselo vstoupit do válečného
konfliktu s Ruskem,“ vysvětlila svou domněnku pro vznik B9. Státy tohoto uskupení dále nazvala
„obranným valem“, které mají být ve válce obětovány. „A proto my – účastníci demonstrace za mír a
svobodu – požadujeme jednoznačné a okamžité odstoupení České republiky od Bukurešťské devítky,“
vyslovila třetí požadavek Vítová a plynule navázala i na to, že stejně tak hodlá protestovat i proti
Obranné smlouvě mezi Českou republikou a USA.

Tato smlouva dle slov Vítové zbavuje Českou republiku samostatnosti a svéprávnosti. Vyzvala proto
poslance Parlamentu České republiky, aby s touto smlouvou nesouhlasili.

Jiří Paroubek

Na demonstraci vystoupil Jiří Paroubek. Situaci v České republice označil za velmi vážnou, inflace
podle něj ještě poroste. Vláda se nestará o zájmy širokých vrstev českých občanů a jen „blouzní“ o
ukrajinské ofenzívě. Bez financování Evropou a USA by Ukrajina nepřežila ani týden, řekl Paroubek.
O obranné smlouvě s USA se mělo nechat hlasovat pomocí referenda. Vystoupil dále Jan Kavan z
iniciativy Mír a spravedlnost. Čím více zbraní se pošle na Ukrajinu, tím více bude krveprolití.

Jako Hitler! Fiala, Němcová, Černochová,
Přibáň… Odpad společnosti! Volný se na
pódiu utrhl ze řetězu
Na Václavském náměstí vystoupil na demonstraci Ladislava Vrabela Lubomír Volný. Ve
svém vystoupení poděkoval Rudé armádě za její účast na osvobození České republiky
během 2. světové války. „Kdyby tady nebyli, tak my nejsme,“ prohlásil. Na demonstraci
Česká republika na 1. místě vystoupila i Kateřina Konečná s tvrzením, že uzavření obranné
smlouvy s USA je důkazem toho, že pro vládu Česko na 1. místě určitě není. Z českých
občanů vláda udělá občany druhé kategorie. Stanjurovi Konečná hodlá poslat kalkulačku.

Demonstrujícím hned ze začátku sdělil, že mír ani svobodu za ně nikdo nezařídí, budou to muset
udělat sami. „Vy víte, že pokud to nezařídíte sami pro sebe, sami pro své děti a sami pro Českou
republiku, tak to nezařídí nikdo,“ řekl davu demonstrujících.

„Každý z nás může hrdě o sobě říct – já chci mír, nejsem žádný „chciválek“, který si přeje smrt
vlastních i cizích dětí,“ prohlásil s tím, že nikdo z demonstrujících včetně něj není ani fašistickým



Evropanem jako byl v minulém století bojovník za sjednocenou Evropu Adolf Hitler „a jako je dneska
předseda vlády Fiala, Němcová, Černochová, Přibáň a podobní“ vyčetl osoby, které jsou dle jeho slov
odpadem společnosti.

Demonstranty dále pochválil za to, že se dokáží postavit covidovému, kyjevskému a českému
fašismu. „A za to vám patří můj velký dík,“ děkoval Volný. „Vy jste tou velkou stále hořící jiskrou
naděje ve tváři zodpovědnosti tohoto jinak prozatím hluboce spícího národa, který opravdu ve
většině případů čeká na to, že to, co si musí tento národ zařídit sám pro sebe, zařídí někdo za něj,“
chválil dav.

Poděkoval dále i Rudé armádě, která v druhé světové válce pomohla osvobodit Českou republiku.
„Chci jen poděkovat těm, kteří přišli na naše území a toto území očistili od hrozby, která v současné
době cení zuby na ubohé, znásilňované Ukrajině,“ řekl a dodal: „Díky její existenci (Rudé armády)
mohl vůbec proběhnout Den D – vylodění – a díky tomu my zde můžeme být. Kdyby tady tehdy Rudá
armáda a tehdejší Rudoarmijci nebyli – ať už se někdy zachovali jakkoliv nevhodným způsobem –
kdyby tady nebyli, tak my nejsme. My bychom dnes byli Ukrajinci, a Ukrajinci by dnes nebyli,“
prohlásil Volný.

Následoval projev poslankyně Evropského parlamentu a členky KSČM Kateřiny Konečné. Ta začala
svůj projev prohlášením, které dle jejích slov má ulehčit práci novinářům a médiím. „Jsem chcimír a
jsem na to hrdá!“ zvolala do davu. „Nezapomeňte však, že jsem i dezolátkou a švábem,“ představila
se, a pak přešla k hlavnímu tématu svého projevu, a to k vládou schválené smlouvě o obranné
spolupráci s USA.

Uzavření této smlouvy Konečná chápe jako důkaz toho, že pro nynější vládu není Česká republika na
prvním místě. „Tato smlouva je důkazem toho, že Česká republika pro naši vládu rozhodně není na
prvním místě,“ uvedla a pokračovala tvrzením, že pro „pětidemoliční vládu“ je důležitější zavděčit se
USA. „Neváhají při tom obětovat právo a suverenitu naší země a z českého státu udělat – ve srovnání
s tím, co bude dovoleno vojákům Spojených států – ubohé onuce, občany druhé kategorie,“ řekla
europoslankyně.

Dodala k tomu, že tito občané jsou pro Zdeňka Stanjuru dobří jen k tomu, aby přispívali do státního
rozpočtu. „Pro jeho kolosální neschopnost počítat, jsem se rozhodla věnovat mu kalkulačku,“ řekla
s tím, že mu ji pošle na Ministerstvo financí.

K obranné smlouvě ještě Konečná doplnila, že je to smlouva s ďáblem, která z České republiky udělá
vazaly USA.

Expolicista vybuchl zlostí: Ta fialová srač*a nahoře! A Rakušan! Nemají tam
co dělat. Řeporyjské prase řekne, že se mají podřezávat ženy a děti…

Bývalý policista Štefan Bartok na dnešní demonstraci Česká republika na 1. místě v centru
Prahy, kterou svolal Ladislav Vrabel, ostře vystoupil proti vládě a zastal se policistů, kteří
podle něj jen plní úkoly, ale slouží špatnému systému. „Většina poldů tady jsou slušní kluci,
ale bohužel slouží systému, těm zkorumpovancům nahoře. Rakušan tam nemá co dělat.
Jsou to vlastizrádci a šmejdi,“ hřímal.



„Rád se dívám na lidi, kterým není lhostejné, co se tu děje. Jsem bývalý policista, sloužil jsem 25 let,
z toho jsem byl 15 let členem Královéhradecké pořádkové jednotky. Se současným policejním
prezidentem sem bývalý kolega, ale myslím si, že to posláni, proč jsme to začali dělat, na to se už
dávno zapomnělo,“ mluvil Bartok od mikrofonu k přítomným lidem.

K policejnímu prezidentovu dodal, že už je z něho spíše politik: „Podle toho, jak jsem ho slyšel u
Václava Moravce, bohužel…,“ pokračoval.

K práci policistů poté dodal: „Jsou to normální kluci, který mají nějaký charakter a slouží, stejně jako
jsem to dělal já. Já jsem v roce 2000 hlídal bandu pracháčů, aby se na ně do kongresového centra
nenavalil dav. Nevěděl jsem vůbec nic, byl jsem jenom kluk, který měl zatarasit cestu, nenechat
projít dav. Ten dav byl agresivní, to nebylo jako vy. Házeli po nás dlažební kostky, stříleli po nás
matice, házeli chemikálie,“ popisoval bývalý policista.

„Byl jsem tehdy kluk, jako všichni tady ti poldové,“ ukázal kolem sebe na policisty, kteří na
shromáždění dohlíželi. „Slouží, mají nějaké úkoly. A prostě je plní. Já je také plnil a nevěděl jsem, že
chráním bandu lidí, kteří tahají za provázky na světě. Kteří si dávají kaviáry a vy dřete bídu s nouzí,“
hřímal Bartok.

„Vaše babičky, vaše dědečky, tatínky, kteří vybudovali tuto zem, obírají! Ta fialová sračka, co je tam
nahoře,“ bouřil proti vládě premiéra Petra Fialy (ODS) a sklidil hlasitý potlesk demonstrantů.

„Jsem hrdý, vy jste se sebrali a šli bojovat za tuto zem. Zatímco zbytek národa chrápe někde u
trapného seriálu na Nově,“ dodal Bartok ve svém emotivním projevu.

„Je potřeba se spojit. Většina poldů tady jsou slušní kluci, ale bohužel slouží systému, těm
zkorumpovancům nahoře. Rakušan tam nemá co dělat,“ obul se do ministra vnitra z hnutí STAN.
„Nikdo z nich tam nemá co dělat. Jsou to vlastizrádci a šmejdi,“ křičel od mikrofonu dál bývalý
policista.

Připomněl kontroverzní výroky řeporyjského starosty Pavla Novotného z ODS. „Jak je možné, že tu
nějaké vyžrané řeporyjské prase řekne, že se tu mají podřezávat ženy a děti a není v base?! Jak to je
možný? Kde je ta spravedlnost, kde je to právo? Jenom pro někoho, všichni to vidíme. Ti šmejdi, ti
vlastizrádci nahoře tam nemají co dělat,“ dodal.

„Můžou vás zmlátit, zavřít, zastřelit, ale pokud vám zůstane to, co máte v sobě, tak jste vždy vyhráli,“



burcoval Bartok lidi a na závěr jim poděkoval, že pro něj jsou už vítězové. Lidé pak skandovali heslo
„Svobodu“.

Demonstrace je už několikátá za sebou. V polovině dubna dorazily na Václavské náměstí tisíce lidí na
podporu neparlamentní strany PRO Jindřicha Rajchla. Účastníci demonstrace iniciativy poté
pochodovali k Úřadu vlády, kde nocovali.
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